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Gövikenvarvet är nu till största del klart. Några kvarstående arbeten finns dock kvar till 
våren, både på jollebåthuset och den gemensamma servicebyggnaden. 
Arbetet med varvsområdet har gått mycket bra. Vi ligger väl framme när det gäller den 
tidsplan som sattes upp för projektet. Även kostnadsmässigt har vi lyckats hålla oss väl inom 
planerade ramar. De planerade ramarna för varv/kran är 1.2/1.3, totalt 2.5 milj. 
Beträffande projektets ekonomi så klarar vi ovan nämnda totalsumma genom depositioner, 
årshyra, varvsfond, bidrag och ett möjligt lån. 
Efter mycket planerande och specialistberäkningar så skall nu vår modifierade kran flyttas till 
Jamtlibryggan.  
Efter att ha fått in anbuden på jobbet med sjösättningskran kan konstateras att prisbilden 
har skjutit i höjden. Lägsta anbud ligger nu på över 2 milj. Orsaken till detta är att 
markarbetena blivit dubbelt så dyra beroende på rådande bottenförhållanden i området. 
Denna kostnad ryms inte inom budget och det är inte möjlig att finansiera med de antal 
båtar det gäller.  
Varvsgruppen kommer som steg ett att begära ett sammanträffande med markägaren, 
Östersunds Kommun, därefter kommer vi arbeta vidare med bidragsansökningar och 
bearbeta andra alternativ. 
Du som har synpunkter på hur vi skall lösa problemet, kan väl skriva några rader till 
”varvsgruppen” via min e-adress asbjorn.norling@gmail.com 
 
Varvsgruppen/nor 
PS. Glöm inte att lägga in masten i det nya Mastskjulet 


